
FORM FOR BIDS SUBMITTED IN WRITING AND BY  
TELEPHONE  

 
I, the undersigned,  
 
Name __________________________________________ Surname _____________________________________________ 
 
City___________________________________ Postal Code _______ Street _______________________________________ 
 
Telephone___________________ Fax_______________ Mobile ___________________Email _________________________ 
 
Tax code __________________________________ Birthplace ____________________ ______________________________ 
 
Identity card/Passport n. _________________________ Issued by ____________________Date of issue ________________, 
ENCLOSED: COPY OF AN IDENTITY DOCUMENT OR PASSPORT 
by signing this form, I hereby declare that I have read and that I accept unconditionally and unreservedly the General Terms and Conditions of 
Sale and the Particular Conditions of Sale  received from Il Ponte Casa d’Aste (by signing this form the undersigned acknowledges receipt of the 
aforementioned Conditions of Sale) and published in the auction catalogue of Il Ponte – Casa d’Aste s.r.l. and related to auction no. __________ 
to be held on___________, and I request (mark the relevant option) 
 

​ (A) to place the following maximum bids for the purchase of the lots listed below, as I am unable to be present at the auction 
 

​ (B) I wish to be contacted by Il Ponte Casa d'Aste at the numbers I have provided above - at the moment in which the lots described 
hereunder will be offered for sale - so that I may participate with one or more telephone bids for which I am hereby placing a written bid 
for the starting price of which I have been informed. Should Il Ponte for any reason, including technical difficulties, be unable to contact 
me on the telephone it is understood that Il Ponte will have the faculty to consider my bid as a written bid and therefore confirm on my 
behalf the aforementioned starting price or if specified, up to the amount equal to the maximum offer indicated in the specific column. I 
acknowledge and agree to make telephone bids only for lots for which the minimum estimate indicated in the catalogue is greater than or 
equal to € 100.00. I acknowledge and agree that the telephone call will be recorded by Il Ponte - Casa d’Aste Srl. 

LOT NO.    DESCRIPTION                      MAXIMUM BID (if option B- telephone 
bid – the reserve price implicitly implies a 
written bid on the starting price) 

   
   
   
   
   
   
 
Signature …..........................................................................................Date ….................................................... 
 
The Form must be sent to Il Ponte at least 24 hours before the auction starts - by fax to +39 02.72022083 or by sending an email in pdf format to info@ponteonline.com (or to the 
email address of the relevant department). 
If a bidder wishes to submit one or more bids in writing as the representative of a third party, he must present a proxy signed by the principal with an attached copy of the principal's 
identity document and tax code; if the principal is a company, the proxy must be signed by the legal representative thereof or by an agent with signing authority, whose identity 
document and tax code must be attached to the proxy. In any case, Il Ponte - Casa d’Aste Srl has the right to prevent the representative from participating in the auction when, at its 
sole discretion, it deems that the power of representation has not sufficiently been demonstrated. 
If the lot is awarded, the buyer must pay Il Ponte - Casa d'Aste s.r.l. the hammer price of the lot, i.e. the price at which the lot is awarded at auction by the auctioneer, in addition to 
the buyer’s premium equal to 26% (V.A.T. included) of the hammer price, in addition to any further amount provided for by the General Conditions of Sale. 
No written bids will be accepted for an unspecified or unlimited amount for a given lot, nor bids subject  “to inspection” as an attached condition, nor bids for unlimited amounts, nor 
bids without a specified amount. Bids are accepted only in amounts rounded to the nearest ten. Il Ponte - Casa d'Aste Srl will give effect only to bids equal to or greater than 
approximately 80% of the minimum estimate indicated in the catalogue for the lot being sold. Il Ponte - Casa d’Aste Srl, in allowing participants to raise bids, will take into account 
both the Reserve Price and the other bids, so as to attempt to award the lot for which a written bid was submitted at the lowest possible Hammer Price.  
Il Ponte - Casa d’Aste Srl is not responsible for any errors made in filling out this form. Before sending the Form to Il Ponte, it is necessary to verify that the lot description indicated 
therein corresponds to the object desired for purchase; in particular, it is necessary to verify that the auction catalogue number and the lot description correspond. In the case of 
discrepancy between lot number and lot description, Il Ponte - Casa d’Aste Srl will make the bid by referring exclusively to the lot number. 
I specifically accept and approve, also pursuant to Articles 1341 and 1342 of the Italian Civil Code, the following clauses of the General Terms Conditions of Sale published in the 
auction catalogue of Il Ponte: 1.3 (exclusion of liability for errors or omissions); 1.7(exclusion of liability for acts or omissions); 1.8 (exclusion of liability for faults or defects) 1.9 
(limitation of liability); 2.8(bank references and deposit); 5.5and 5.6(exclusion of liability for bids submitted by telephone); 7.3 ) imperative time limit, immediate termination clause, 
penalty); 8.3 (consequences of failure to collect the lot); 9.1 (transfer of risk); 9.2 (limits to damage compensation); 9.3 (limitation of liability); 10.1 (consequences in the case of a 
counterfeit); 10.3 (limits to refunds in the case of counterfeiting); 11.1(exclusion of liability for matters related to export and declaration of cultural interest); 11.3(exclusion of liability for 
free circulation related procedures and documents); 11.4 (validity of the adjudication); 13.1(exclusion of liability for protected species related matters); 16 (Jurisdiction and applicable 
law); II-4(exclusion of liability for online offers).  
 
Signature …..........................................................................................Date ….................................................... 
 
Pursuant to and for the effects of art. 13 of the G.D.P.R., EU Regulation 679/16, the undersigned declares that he/she has received adequate information regarding the data provided 
that is necessary and indispensable for the correct execution of the contractual agreement, its duration, the handling of the data, the indications of Il Ponte, where applicable the 
manager of the handling, of the D.P.O., as well as of the concrete modalities allowing me to exercise my  rights as specified  by the law in question. I also declare to have full 
knowledge of the information note specified and printed ,on the website http://www.ponteonline.com/, in the section G.D.P.R. 
 
Signature …..........................................................................................Date ….................................................... 
 
For the purposes and effects of the processing of personal data for the further purpose of sending advertising and / or information initiatives, by email or equivalent means, related 
exclusively to auctions and / or initiatives organized by Il Ponte 
□ I consent  □ I don't consent 
In my full conscience to the processing of the data 
 
Signature …..........................................................................................Date ….................................................... 

 



         FORMULAIRE ENCHÈRES PAR ORDRE FERME OU PAR TÉLÉPHONE 

Je, soussigné(e) 
Prénom__________________________________________ Nom ________________________________________________ 
 
Demeurant à _____________________________ Code postal ______ Rue 
__________________________________________ 
 
Téléphone_________________ Fax _______________Portable _____________________ E-mail _______________________ 
 
N° d’identification fiscale ______________________________    Né(e) ________________________ le __________________ 
 
ANNEXES : COPIE DE LA CARTE D’IDENTITÉ OU DU PASSEPORT 
déclare, en signant ce formulaire, avoir lu et accepter inconditionnellement et sans réserve les Conditions Générales de Vente et les Conditions 
Particulières de Vente reçues de Il Ponte Casa d’Aste (à la signature du présent document, je délivre un reçu) et publiées dans le catalogue de 
vente aux enchères de Il Ponte - Casa d’Aste s.r.l. et se référant à la vente aux enchères n° __________ du ___________, de même que je 
déclare (cocher l’option correspondante) 
 

​ (A) que, ne pouvant être présent à la vente aux enchères, je souhaite formuler les offres maximales suivantes pour l’achat des lots 
énumérés ci-après. 

 
​ (B) que je souhaite être contacté par Il Ponte - Casa d’Aste s.r.l. - aux numéros de téléphone que j’ai indiqués ci-dessus - lorsque les lots 

décrits ci-après seront proposés à la vente afin de pouvoir participer à une ou plusieurs offres téléphoniques et pour lesquels je formule 
immédiatement un ordre ferme sur la base duquel je déclare avoir été informé. Si, pour une raison quelconque, y compris des 
raisons techniques, Il Ponte - Casa d’Aste s.r.l. n’est pas en mesure de me contacter par téléphone, la maison de vente aux enchères 
tiendra compte de l’ordre ferme que j’ai fait sur la base de l’enchère et/ou de toute offre indiquée dans la colonne spécifique. Je 
reconnais et accepte que je ne peux faire des offres téléphoniques que pour des lots pour lesquels l’estimation minimale indiquée dans le 
catalogue est égale ou supérieure à 100,00 €. Je reconnais et accepte que Il Ponte - Casa d’Aste s.r.l. enregistre mon appel téléphonique. 

LOT N°   DESCRIPTION                      OFFRE MAXIMALE ( en cas d’option B – 
commission téléphonique – l’offre écrite sur la base des 
enchères est implicitement comprise) 

   
   
   
   
   
   
   

 
Signature …..................................................................................................Date …............................................................. 
 
Le Formulaire doit être envoyé à Il Ponte au moins 24 heures avant le début de la vente aux enchères : par fax au +39 02.72022083 ou au format pdf par e-mail à l’adresse 
info@ponteonline.com (ou à l’adresse e-mail départementale de référence). 
Si le participant à la vente aux enchères a l'intention de présenter une ou plusieurs offres écrites en tant que représentant d'un tiers, il est prié de joindre à ce formulaire une 
procuration signée par la partie représentée ainsi qu'une copie de la pièce d'identité et du code d’identification fiscale de la partie représentée ; si la partie représentée est une 
société, la procuration doit être signée par le représentant légal ou par un mandataire ayant le pouvoir de signature, dont la carte d'identité et le code fiscal doivent être joints à la 
procuration. Dans tous les cas, Il Ponte - Casa d'Aste s.r.l. se réserve le droit d'empêcher le représentant de participer à la vente aux enchères lorsque, à sa seule discrétion, il 
considère que le pouvoir de représentation n’a pas été démontré. 
Si le lot est adjugé, l'Acquéreur doit payer à Il Ponte Casa d'Aste s.r.l. le prix d'adjudication du lot, c'est-à-dire le prix auquel le lot est adjugé aux enchères par le commissaire-priseur, 
en plus de la commission d'achat égale à 26% (TVA incluse) du prix d'adjudication, en plus de tout autre montant prévu par les Conditions Générales de Vente. En ce qui concerne 
les enchères par ordre ferme, les offres « au mieux » ou « sous réserve » ne seront pas acceptées, ni les offres avec des montants illimités ou nuls. Les offres ne sont acceptées 
que si elles sont arrondies à la dizaine la plus proche. Il Ponte n'acceptera que les offres égales ou supérieures à 80% de l'estimation minimale indiquée dans le catalogue et se 
référant au lot pour lequel l'enchère est présentée. Il Ponte - Casa d'Aste s.r.l., en plaçant les offres au nom de l'enchérisseur, tiendra compte du prix de réserve et des autres offres, 
afin d'essayer d'obtenir l'adjudication du lot pour lequel l'enchère est faite au prix le plus bas. 
Il Ponte - Casa d'Aste s.r.l. n'est pas responsable des erreurs éventuelles de remplissage du Formulaire. Avant d'envoyer le Formulaire, il est nécessaire de vérifier que la description 
du lot qui y est indiquée correspond à l'objet que l'on a l'intention d'acheter ; en particulier, il est nécessaire de vérifier qu'il y a une correspondance entre le numéro du catalogue de 
la vente aux enchères de l'objet et la description du lot. En cas de divergence entre le numéro du lot et la description, Il Ponte - Casa d'Aste s.r.l. formulera l'enchère en se référant 
exclusivement au premier. 
 
J'accepte et j'approuve expressément, conformément aux articles 1341 et 1342 du Code Civil italien les clauses suivantes des Conditions Générales de Vente publiées dans le 
catalogue des ventes aux enchères de Il Ponte : 1.3 (exclusion de la responsabilité pour erreurs ou omissions) ; 1.7 (exclusion de la responsabilité pour actes ou omissions) ; 1.8 
(exclusion de la responsabilité pour défauts) ; 1.9 (limitation de la responsabilité) ; 2.8 (références bancaires et dépôt) ; 5.5 et 5.6 (exclusion de la responsabilité pour les enchères 
téléphoniques) ; 7.3 (délai impératif, clause de résiliation expresse, pénalité) ; 8.3 (conséquences de l'absence d'enlèvement du lot) ; 9.1 (transfert des risques) ; 9.2 (limitation des 
dommages) ; 9.3 (limitation de la responsabilité) ; 10.1 (conséquences en cas de contrefaçon) ; 10.3 (limitation du remboursement en cas de contrefaçon) ; 11.1 (exonération de 
responsabilité en cas d'exportation et de déclaration d'intérêt culturel) ; 11.3 (exonération de responsabilité en cas de libre circulation et/ou d'exportation) ; 11.4 (validité de 
l'adjudication) ; 13.1 (exonération de responsabilité pour les espèces protégées) ; 16 (droit et juridiction) ; II-4 (exonération de responsabilité pour les offres en ligne) 
 
Signature …..................................................................................................Date …............................................................. 
 
Conformément et aux fins de l'article 13 du RGPD, Règlement UE 679/16, je déclare avoir reçu des informations adéquates concernant les données fournies qui sont nécessaires et 
indispensables à la bonne exécution de l'accord contractuel, leur traitement, leur durée, les indications du Titulaire du traitement, du Responsable du traitement (le cas échéant), de 
l'O.P.D., ainsi que les modalités concrètes d'exercice des droits qui me sont accordés par la législation susmentionnée. Je déclare également avoir pris connaissance de la 
publication des informations en question sur le site internet http://www.ponteonline.com/, dans la section R.G.P.D. 
 
Signature …..................................................................................................Date …............................................................. 
 
Pour les finalités et les effets du traitement des données personnelles dans le but d'envoyer des initiatives publicitaires et/ou d'information, par courrier électronique ou par d'autres 
moyens équivalents, concernant exclusivement les ventes aux enchères et/ou les initiatives organisées par Il Ponte.  
 
□ j’autorise  □ je n’autorise pas 
 
consciemment le Responsable au traitement en question. 
 
Signature …..................................................................................................Date …............................................................. 

  

 


